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Please Circulate

Call For Papers
International seminar on Social Mobility and Demographic Behaviour: A Long Term Perspective
Los Angeles, USA, 11-13 December 2008
Organized by the IUSSP Scientific Panel on Historical Demography and hosted by the California Center for Population Research (CCPR) at the University of California, Los Angeles (UCLA)

Deadline for submission of abstract: 1 April 2008. 
This conference examines the bidirectional relationships between demography and social mobility, offering a historical perspective on an issue of contemporary relevance. We invite papers that consider such relationships at the individual level, the population level, or at both levels simultaneously. General areas of interest include but are not limited to the influence of family and demographic characteristics on individual social and economic outcomes, the role of demographic processes in the intergenerational transmission of inequality, and interactions between population composition and patterns of socioeconomic differentials in demographic behaviour. Papers are especially welcome that make use of novel contemporary or historical datasets that cover multiple generations, or apply novel methods such as simulation.

A full announcement and description of this seminar is available at http://www.iussp.org/Activities/hisdem/call08b.php
The IUSSP Scientific Panel on Historical Demography invites researchers in the field to submit a 200-word abstract (and if the author(s) wish, a complete manuscript, which must be unpublished) and fill out the online submission form before 1 April 2008 directly on the IUSSP website at : http://www.iussp.org/Activities/hisdem/submissions/login.html
Abstracts and papers must be submitted in English only and the working language at the meeting is English. 

Applicants will be informed whether their paper is accepted by 1 May 2008. 
Participants must submit their complete paper by 15 November 2008. 
For further information, please contact Cameron Campbell (camcam@ucla.edu).



Veuillez faire circuler

Appel à communications
Séminaire international « Mobilité sociale et comportements démographiques : une perspective de long terme »
Los Angeles, Etats-Unis, 11-13 décembre 2008
Organisé par le Comité scientifique de l’UIESP de démographie historique, en collaboration avec le California Center for Population Research (CCPR) à l’Université de Californie, Los Angeles (UCLA)

Date limite pour la soumission des résumés : 1er avril 2008
Ce colloque examinera les relations réciproques entre démographie et mobilités sociales en offrant un éclairage historique sur des questions brûlantes aujourd'hui encore. Nous invitons des contributions qui analysent ces relations dynamiques à un niveau individuel, collectif ou les deux simultanément. Les questions à creuser incluent l'impact des caractéristiques familiales et démographiques sur les trajectoires économiques et sociales, le rôle des processus démographiques dans la transmission intergénérationnelle des inégalités, les interactions entre les structures des populations et leurs comportements différentiels, et bien d'autres thématiques encore. Seront particulièrement bienvenues les communications qui s'appuient sur de nouvelles bases de données, historiques ou contemporaines, qui couvrent plusieurs générations, ainsi que celles qui proposent des innovations méthodologiques.

Une description complète en anglais de ce séminaire est accessible par Internet à l’adresse suivante : http://www.iussp.org/Activities/hisdem/call08b.php
Le Comité scientifique de l’UIESP de démographie historique invite les chercheurs dans ce domaine à soumettre un résumé de 200 mots en anglais (et, si l’auteur le souhaite, une communication complète, à condition que celle-ci n’ait pas fait l’objet d’une publication auparavant) et à remplir le formulaire de candidature en ligne avant le 1er avril 2008 directement sur le site web de l’UIESP : http://www.iussp.org/Activities/hisdem/submissions/login.html
Les résumés et les communications complètes doivent être soumis en anglais et l’anglais sera la langue de travail à cette réunion. 

Les candidats seront informés de l’acceptation de leur proposition avant le 1er mai 2008. 
Les participants devront soumettre leur communication complète avant le 15 novembre 2008. 

Pour plus d’information, veuillez contacter Cameron Campbell (camcam@ucla.edu).

